
                                                           

                                                                       

                                                               

Møde  Torsdag den 13. april 2023 kl. 18.00 

Afholdes hos Thomas, Trankærgårdsvej 82 

Deltagere  Bestyrelsens medlemmer og suppleanter 

Afbud  
 

Dagsorden 
 

1. Valg af referent 
 

2. Bemærkninger til den udsendte dagsorden 
 

3. Kort præsentation af bestyrelsens medlemmer 
 

4. Konstituering af den (nye) bestyrelse: 
 

5. Endelig godkendelse af sidste mødes referat. 
 

6. Opfølgning på generalforsamlingen 

• Kommentarer til årets generalforsamling 

• Idéer til hvordan vi får tilslutning til generalforsamlingerne? 

• Opfølgning på punkter nævnt på generalforsamlingen 

o Råger i træerne 
 

7. Kassereren 

• Generel orientering fra kasseren 

 

8. Grønne områder 

• Stier til fuglekirsebær (3 træer) 
 

9. Veje. Stier, skilte 

• Status reparation/udskiftning bomme 

• Status reparation/sænkning af kloakdæksel 
 

10. Snerydning  

• Snerydning sidste bemærkning inden foråret. 

• Fejning / sugning af veje (onsdag 13 april) 
 

11. Hjemmesiden 

• Generel status 
 

12. Kommende mødedage 

• 8/6 – Lissi 

• 24/6 – Kenneth 

• Møde med rundgang i området? 

• Møde med områdets bestyrelser? 
 

13. Eventuelt 
• Dronebilleder – Hvordan formidler vi billederne? 



 
 

Ad pkt. 1 Valg af referent 
 
Lissi blev valgt som referent. 
 

 
Ad pkt. 2 Bemærkninger til den udsendte dagsorden 
 
Der var ingen bemærkninger. 
 

 
Ad pkt. 3 Kort præsentation af bestyrelsens medlemmer 
 
Bestyrelsen gav en kort præsentation af sig selv til suppleanterne Peer Madsen og  
Jonna Møllebro, der fremover kan deltage i bestyrelsesmøderne. 
 

 
Ad pkt. 4 Konstituering af den (nye) bestyrelsen 
 
Bestyrelsen konstituerede sig på følgende måde: 
 
Formand  - Mads  - suppleant Thomas 
Kasserer  - Lone  - suppleant Thomas 
Grønne områder - Thomas  - suppleant Kenneth 
Veje, stier, skilte - Kenneth  - suppleant Mads 
Snerydning  - Jan  - suppleant Kenneth 
Hjemmeside - Thomas  - suppleant Mads 
Sekretær  - Lissi  - suppleant Lone / Jan. 
 

 
Ad pkt. 5 Endelig godkendelse af sidste mødes referat 
 
Referatet blev godkendt og er lagt på hjemmesiden. 
 

 
Ad pkt. 6 Opfølgning på generalforsamlingen 
 
Bestyrelsen talte om, hvad skal der til for at få en bedre tilslutning til generalforsamling?  
 
Skal der serveres smørrebrød evt. helstegt pattegris efter generalforsamlingen. Emnet vil blive 
taget op på næste bestyrelsesmøde. 
 
Vedr. de mange rågereder i træerne, vil Mads skrive til Tranbjerg Fællesråd, hvad man kan gøre 
ved problemet, da der kommer flere reder til næste år. 
 

 
Ad pkt. 7 Kassereren 
 
Faktura for 2. kvartal er sendt ud 
 
Lone har fået en påmindelse fra Djursland Bank, at Kenneth endnu ikke er oprettet.  



 

 
Ad pkt. 8 Grønne områder 
 
Gartner Vestervig er ikke startet med græsslåning endnu.  
Det blev godkendt på generalforsamlingen, at der kunne laves stier indtil kirsebærtræerne, det vil 
Vestervig gå i gang med til foråret. 
 

 
Ad pkt. 9 Veje, Stier, Skilte 
 
Kennet har kontaktet Torben fra THA Service vedr. de bomme der skulle repareres, de kommer op 
fredag den 14. april 2023.  
 
Et kloakdæksel ved stien indtil Trankærgårdsvej er forhøjt, så man kan falde over det, det vil ifølge 
Mads blive reetableret fredag den 14. april 2023. 
 

 
Ad pkt. 10 Snerydning 
 
Snerydningen er slut for 2022/23. Jan håber, vi kan bruge samme leverandør (Anlægsgartneren 
Aros) til næste år, til vejene da det har været et godt samarbejde. Fejning og saltning af stierne 
håber Jan også, vi kan bruge Christian Vig Sand til næste år. 
 
Sugning af vejene vil blive engang i april 2023. 
 

 
Ad pkt. 11 Hjemmesiden  
 
Hjemmesiden er opdateret.  
 

 
Ad pkt. 12 Kommende mødedage 
 
Den  8/6  hos Lissi 
Den 24/8 hos Kenneth 
Vedr. møde med rundgang i området, vil blive taget op på næste møde. 
Vedr. møde med områdets bestyrelse, vil blive taget op på næste møde. 
 
 

Ad pkt. 13 Eventuelt 
 
Der vil blive nedsat et udvalg, der skal tage stilling til, hvilke billeder der skal ligges på hjemmesi-
den.  
 
Beløbet til fortæring bliver forhøjet til kr. 800, da suppleanterne fremover vil deltage i bestyrelses-
møderne. 
 
 
 

 
 


